
Articles from Tådås
Styrelsesammanträde med Tådås väg- och
samfällighetsförening 2009-03-15
2009-03-15 05:03:11   admin Tådås

Information f rån styrelsesammanträde med Tådås väg- och
samfällighetsförening

2009-03-15

 

Närvarande: Gunilla Jägemalm, Olof  Karlsson, Anneli Brander, Rolf  Persson,    
                       Kerst in Svensson, Bo Willfors och Gunnar Sahlst röm.

Plats: hos Olle.

 

1. Uppföljning av föregående möte:
-Aqua har ännu inte kommit  med förslag t ill f örbät t ringar av
reningsverket  bet r buller och lukt . Gunilla kontaktar Jan K och Aqua.
-Bet räf fande regnvat tenavledning ovanför Bengt  Hanssons vid mycket
kraf t iga regn föreslår räddningschefen at t  diket  förbät t ras, men krav
f inns bara för vägvat tnet . Ut redningen fortsät ter.
-Ut redningen fortsät ter om utsläppen vid Bosse W.
-Förstärkning av Vat tengruppen: Ev. ha joursystem. Gunilla kontaktar Jan
K och Tomas Sjöstedt  och Olle kontaktar Sture om han kan föreslå
någon.-Andersens brunn: Brunn 2 i närheten har ökande salthalt  och är
avkopplad. (Även brunn3 som har hög slamhalt  och grus och brunn 4 som
inte har f rostsäker ledning är f rånkopplade.) Gunnar skall skriva igen t ill
miljökontoret  om at t  få upplysningar.

-Fårhållning eller ha kor som Lennby kan tänka sig: Avtalet  med Mosand
gäller t vå år och vi fort sät ter därför med får men stängslingen behöver
förbät t ras. Olle hör med honom om han kan klippa (grövre gräs) för
högst  1000 kr.

2. Vattenskyddsområde: Miljökontoret  har sänt  ut  en skrivelse med enkät .
Man skriver bl a felakt igt  om släckning och sänder en gammal karta.
Gunilla skall kontakta miljöchefen och begära rät telser och Gunnar
sänder ny karta.

3. Större åtgärder bet räf fande vatten: tankarna skall rengöras och en
pump bytas (kostar ca 15000kr).

4. Ef ter krit ik mot  Hannagårdens (avbrutna) trädfällning och förslag f rån
Trädgruppen om at t  fort sat t  röjning tas upp på årsstämman beslöt
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styrelsen at t  följa förslaget . Gunilla informerar Hannagården om det ta.
Frågan uppkommer hur en styrelse skall arbeta om några medlemmar
inte följer styrelsens beslut .

5. Övriga f rågor
-Ekonomin är god.
-Eldning på arbetsdagen: Olle ansöker om t illstånd. All eldning skall ske
på Nedre Tådås. Släpkärra skall f innas för at t  t ransportera f rån Övre T .
–Årsstämman blir den 4 juli kl 10.00 i Församlingshemmet .

6. Nästa möte hålls hos Rolf  söndagen den 26 april 2009 kl 14.00.

Sammant rädet  avslutades.

Gunnar Sahlst röm                                                          Gunilla Jägemalm

Sekreterare                                                                     Ordförande
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